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Aanwezig: 

• stemgerechtigde leden: Abbeloos Karel, De Block Godelieve, De Hertogh Frans, Quinart Philippe, , Van Bossche 

Louisette, Van Mol Willy, Vercauteren Freddy,  

• Niet- stemgerechtigde leden: Beerens Albert, Lauwers Karen, Mortier Roland  

Verontschuldigd: 

• Lelie Isabelle, Laurent Eliane, Van Gucht Els, De Mol Emiel, Jean Köpke, Spinnoy Gemma en Philips Mariette. 

 

Agenda 

1. Goedkeuring van het verslag 31 januari 2020 

2. Kasverslag 

3. Sporteldag 

4. Kennisname betrokken doelstellingen meerjarenplan – Karen Lauwers – dienst welzijn 

5. Advies ouderen ondersteunen in tijden van corona  

6. Opvolging advies diensten en digitalisering 

o Banken - Hoplr 

7. Voorstel uitwerken activiteit in de seniorenweek – Wat doet jouw organisatie? 

8. Advies voorstel griepvaccin – Willy Van Mol 

9. Advies gemeentelijk reglement gemeentelijke adviesraden 

10. Verduidelijking verdeling noodfonds – Sigrid De Backer – diensthoofd Vrije Tijd 

11. Varia 

o Vertegenwoordigers vrijetijdsraad?  

 

 

1. Goedkeuring verslag algemene vergadering 31 januari 2020 

Het verslag van de algemene vergadering van 31 januari 2020 werd goedgekeurd.  

Algemene vergadering 
seniorenadviescommissie 

Verslag vergadering  

 

Datum: 18 september 2020 
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Het verslag werd met unanimiteit goedgekeurd. 

 

2. Kastoestand 
Freddy Vercauteren, onze penningmeester deelt mee dat het saldo op de rekening 1563,96 euro bedraagt.  

Hij heeft opnieuw een werkingstoelage gevraagd aan van de gemeente, daar we reeds enkele kosten hebben 

gehad en van plan zijn om dit jaar iets te organiseren in de seniorenweek.  

 

De betaalde kosten in 2020 waren op heden €35,16 bankkosten en €219,40 voor de Nieuwjaarsreceptie. 

Vanwege het Gemeentebestuur mochten we de subsidie van €500 voor 2020 ontvangen. 

 

3. Sporteldag  
Dit punt handelt over de geplande Sportelactiviteiten. Op donderdag 30 juli 2020 heeft het college beslist dat de 

geplande activiteiten in augustus en september niet konden doorgaan. Dit gezien de stijgende coronabesmettingen 

en het aangegeven risico in deze periode. Daarbij kunnen we jullie meedelen dat er heel weinig deelnemers waren 

voor deze activiteiten, er waren slechts 12 inschrijvingen in totaal. Desalniettemin nemen we het concept van een 

Sportelzomer graag mee voor de toekomst. 

 

Ondanks de geleverde inspanningen om de editie van 2020 tot een succes te maken door de activiteiten te 

spreiden over 5 verschillende dagen, moesten de activiteiten door het nog steeds aanwezige virus afgelast te 

worden. De Voorzitter dankt allen die meegewerkt hebben aan de organisatie voor hun inzet. 

Er zal bij één van de volgende vergaderingen nagedacht worden over de editie 2021.  

 

4. Kennisname betrokken doelstellingen meerjarenplan  
De seniorenraad van de vorige legislatuur heeft in 2019 het meerjarenplan van de gemeente voor deze legislatuur 

goedgekeurd. Hierin staan de budgetteringen en de doelstellingen opgenomen. Graag herhalen we even welke 

zaken gebudgetteerd staan, zodat u daarvan op de hoogte bent.  

• Bibliotheek: vormingsmomenten mediawijs ism dienst welzijn. Deze actie vertaalt zich nu in het smartcafé dat 

maandelijks georganiseerd wordt door Archeduc. Vb 24/10 veiligheid en gezondheidsapps; 28/11 tips and 

trics.  

• Sport: bewegen toegankelijk maken: kracht en lenigheid gericht op mensen van een bepaalde leeftijd.  

• Welzijn:  

o Senioren en vrije tijd: vertaalt zich onder andere in de Sporteldag en gratis vuilzakken wanneer 

personen chronisch incontinent zijn. 

o Gezonde gemeente: vertaalt zich onder andere in een jaarlijkse actie omtrent dementie met Opcura 

en de bibliotheek.  

• Cultuur: heeft geen specifieke doelstelling voor senioren, maar tracht wel voor toegankelijke stukken te kiezen.  

 

Op de agendacommissie werd gesteld dat Opwijkse senioren ook naar de cultuurnamiddagen gaan van GC De 

Biekorf in Lebbeke. Eventueel is dit een tip voor ons GC om meer namiddagvoorstellingen te plannen.  

 

Karen geeft duiding bij de aangehaalde punten. 

 

5. Advies ouderen ondersteunen in tijden van corona 
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Hoe ervaren jullie deze periode? Welke ondersteuning hebben jullie ervaren? Het is belangrijk om ook mee te 

delen welke ondersteuningsvorm mag herhaald worden of waar je noden ziet. Het opbellen van 80+ en het 

platform van Opwijk Helpt is goed onthaald. We erkennen ook dat de noodzaak voor deze initiatieven nu wat 

achterhaald zijn, daar de lock-down niet langer in dergelijke mate gebeurt. De actieve senioren vinden hun weg 

terug naar buiten. De verbondenheid die leefde in de buurten was fijn om te ervaren, we moesten er samen 

doorheen. Het belang van Buurt-verbindende initiateven wordt groter, aldus de seniorenadviescommissie. 

 

De aanwezige vertegenwoordigers van ouderenorganisaties stellen vast dat hun doelgroep nog steeds moeilijk 

te bewegen is om in groep deel te nemen aan activiteiten. Nochtans worden inspanningen gedaan om het 

contact met de leden te bewaren en worden activiteiten welke in kleine groep kunnen gedaan worden, toch 

georganiseerd. 

  

 

6. Opvolgen advies diensten en digitalisering 
Voorstelling brief tav de banken, de leden verklaren zich akkoord. Eerder vanuit een positieve invalshoek, waarin 

we vernemen wat de Opwijkse banken reeds aanbieden om de toegankelijkheid van hun diensten te vergroten of 

de kwetsbare personen te helpen.  

 

Door Isabelle Lelie werd een voorstel van schrijven aan de lokale bankagentschappen opgesteld. Door de 

vergadering werden geen aanvullingen gedaan en werd het voorstel met unanimiteit goedgekeurd. De 

bankkantoren te Opwijk zullen binnen korte tijd aangeschreven worden. 

 

7. Voorstel uitwerken activiteit in de seniorenweek – wat doet jouw organisatie 
De seniorenweek is een jaarlijkse Vlaamse actieweek in november. Allerlei organisaties en adviesraden slaan de 

handen in elkaar om gevarieerde, toegankelijke activiteiten te laten plaats vinden.  

 

Gezien de situatie door COVID-19, was het niet mogelijk om gezamenlijke activiteiten door de 

seniorenverenigingen te organiseren. Door de OKRA afdelingen wordt hun jaarlijkse koffiebedeling wel 

gehouden en door NEOS Opwijk werd voor 12/11 Professor Paul Broos uitgenodigd welke een voordracht zal 

houden met als titel “Was er ooit erger dan COVID-19”. 

 

Opcura zal vanuit Buurtzorg de psycholoog Bart De Saeger vragen om te komen spreken. 

Op het dagelijks bestuur van de adviescommissie werd voorgesteld om ons wagonnetje eraan te koppelen. Ter 

aanvulling zou een verpleegkundige ons wat meer komen vertellen over het virus en vooral hoe je je veilig in 

elkaars buurt kan bewegen.  

 

De activiteit zou doorgaan op een dinsdagnamiddag in het jeugdhuis Nijdrop, door daar een drankje te 

consumeren steunen we ook hun werking.  

 

Bart De Saeger heeft toegezegd en er zal een datum gepland worden ergens in November/December na overleg 

met Nijdrop. 
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8. Advies voorstel griepsvaccin – Willy Van Mol 

Een voorstel van promotie en toegankelijke griepvaccinatie van een van de leden van de adviescommissie werd 

besproken op het dagelijks bestuur en de algemene vergadering van deze adviescommissie.  

Een griepvaccinatie wordt door het coronavirus nog belangrijker en zeker voor mensen op leeftijd.  

Algemeen stelt de adviescommissie senioren dat er extra aandacht moet worden besteed aan de griepvaccinatie. 

Echter twijfelen we aan het concept om een groespvaccinatie te organiseren. Niet iedereen mag zomaar een spuit 

zetten, het hoort vaak bij een periodiek consultatiemoment.   

Willy Van Mol geeft uitleg over zijn voorstel. Burgemeester Beerens verduidelijkt dat er geen vaccin zal zijn voor 

iedereen en dat er keuzes zullen moeten gemaakt worden. Risicogroepen hebben voorrang. Hij merkt eveneens 

op dat het vaccin voorschrijven alleen kan gebeuren door een arts en dat de gemeente deze rol niet kan 

overnemen. Er werd ook gezegd dat de combinatie Covid en griep meestal fataal is voor 60-plussers. 

Roland Mortier zegt dat in de periode van 15/10 tot 15/11 de periode is van de uitreiking der voorschriften en 

dat dan zal kunnen bepaald worden wie wel en wie niet in aanmerking zou komen. 

 

9. Advies gemeentelijk reglement adviesraden 
De gemeente Opwijk vraagt advies aan de adviescommissies en -raden wat betreft het recent uitgewerkt reglement 

gemeentelijke adviesraden.  De overkoepelende Welzijnsraad is in realiteit nog niet samen geroepen. Dit was 

voorzien in mei 2020, maar daar heeft corona een stokje voor gestoken. De Welzijnsraad is enkel verbonden in 

thema, er zijn geen overkoepelede reglementen die hier gelden, noch is er een wettelijke bepaling over deze raad. 

Dit in tegenstelling tot de vrijetijdsraad. We willen deze structuur alsnog een kans geven en op een later tijdstip 

terug evalueren.  

Algemeen stelt de adviescommissie senioren voor om het volgende aan te passen: 

Artikel 1 Het gegeven van adviescommissies en raden geeft nog steeds verwarring en de manier van opsommen 

wekt de indruk dat commissies minderwaardig zijn.  

Artikel 3 De adviesraad kan worden samengeroepen op vraag van 1/3e van de leden. Graag wensen we hier een 

verduidelijking aan te brengen door het woord “alle” toe te voegen: “… op vraag van tenminste 1/3de van alle 

leden van de adviesraad”.  

Artikel 25 en 27. Tijdens de voorstelling van dit reglement werd reeds aangegeven dat de stuurgroep van deze 

vergadering werd geschrapt. Graag ook officieel doorvoeren in het reglement. Wat betreft de samenstelling van de 

vrijetijdsraad en welzijnsraad wensen we daar de voorwaarde aan te koppelen van stemgerechtigde leden.  
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10. Verduidelijking verdeling noodfonds – Sigrid De Backer – diensthoofd Vrije Tijd 

Sigrid geeft wat verduidelijking bij wat het voorstel is met betrekking tot de verdeling van het 

Noodfonds toegekend aan Opwijk. 

Nadat het voorstel goedgekeurd zal zijn op de Gemeenteraad, zullen alle verenigingen een schrijven 

ontvangen met de te volgen modaliteiten. 

Het is we zo dat er nooit meer kan uitgegeven worden dan het bedrag aanwezig in het Noodfonds. 

 

 

11. Mededelingen vanwege: 

- afgevaardigden van gemeentelijke en provinciale adviesraden 

- verenigingen 

- gemeentebestuur 

 

 

De volgende vergaderdata:  

- algemene vergadering vrijdag 27 november om 14 uur in de trouwzaal van GAC II 
- dagelijks bestuur maandag 9 november in zaal het bakhuis, om 10.30 uur  


